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TRENČIANSKY SAMOSPRÁVNY KRAJ 

K dolnej stanici 7282/20A, 911 01 Trenčín 

 

Zápisnica 

z XII. zasadnutia Komisie školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve 

Trenčianskeho samosprávneho kraja, konaného dňa 04. septembra 2019 v priestoroch 

Trenčianskeho samosprávneho kraja, K dolnej stanici 7282/20A, Trenčín, zasadacia 

miestnosť č. 524 
 

 

Prítomní: 

- podľa prezenčnej listiny (spolu 10)       

- ospravedlnení: Ing. Miloš Mičega; Roman Hvizdák   

- hostia: Ing. Richard Horváth – hlavný kontrolór TSK; Ing. Marek Briestenský – poverený 

riadením Úradu TSK; Ing. Daniela Hilčíková – vedúca Odboru školstva a kultúry;                         

Ing. Renáta Ozimová – vedúca Odboru finančného; Mgr. Tomáš Baláž – vedúci oddelenia 

právneho, správy majetku a verejného obstarávania; Ing. Peter Biel – referent oddelenia 

stratégie regionálneho rozvoja a implementácie projektov  

- tajomník: Ing. Tomáš Tadlánek  

 

Program: 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Aktuálne informácie Odboru školstva a kultúry TSK  

3. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK  

a) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena v k. ú. Prievidza v prospech DSI 

DATA, a.s., Nám. A. Bernoláka 377, Námestovo  

b) Návrh na schválenie prevodu prebytočného nehnuteľného majetku nachádzajúceho sa                   

v k. ú. Prievidza – budova PPV, súp. č. 150, A. Kmeťa, Prievidza  

c) Návrh na schválenie nadobudnutia vlastníckeho práva k nehnuteľnostiam – sklad 

s prísl. pozemkami v k. ú. Trenčín  

4. Vyhodnotenie plnenia príjmov a čerpania výdavkov Trenčianskeho samosprávneho kraja 

za I. polrok 2019 

5. Návrhy na schválenie dodatkov k zriaďovacím listinám škôl a školských zariadení 

v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK 

a) Návrh na schválenie Dodatku č. 6 k Zriaďovacej listine Strednej športovej školy, 

Staničná 6, Trenčín, so sídlom Staničná 6, 911 05 Trenčín  

b) Návrh na schválenie Dodatku č. 3 k Zriaďovacej listine Obchodnej akadémie, F. 

Madvu 2, Prievidza, so sídlom F. Madvu 2, 971 29 Prievidza  

6. Návrhy na delegovanie zástupcov Trenčianskeho samosprávneho kraja do rád škôl 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja  

a) Návrh na delegovanie zástupcov Trenčianskeho samosprávneho kraja do Rady školy 

pri Spojenej škole, I. Krasku 491, Púchov s organizačnými zložkami Stredná odborná 

škola sklárska, I. Krasku 491, Púchov a Stredná odborná škola, I. Krasku 491, 

Púchov, so sídlom I. Krasku 491, 020 32 Púchov  

b) Návrh na delegovanie zástupcov Trenčianskeho samosprávneho kraja do Rady školy 

pri Strednej odbornej škole, Rastislavova 332, Nováky, so sídlom Rastislavova 332, 

972 71 Nováky  
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c) Návrh na delegovanie zástupcov Trenčianskeho samosprávneho kraja do Rady školy 

pri Strednej zdravotníckej škole, Vinohradnícka 8, Prievidza, so sídlom 

Vinohradnícka 8,  971 01 Prievidza  

7. Zmena Uznesenia číslo 294/2019 zo zasadnutia Zastupiteľstva TSK zo dňa 6. mája 2019 

– Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci 

IROP 2014-2020 s názvom „Modernizácia odborného vzdelávania v SOŠ Považská 

Bystrica“ 

8. Správa o kontrole vybavovania sťažností a petícií na Úrade Trenčianskeho 

samosprávneho kraja za I. polrok 2019  

9. Rôzne  

10. Diskusia  

11. Návrh na uznesenie  

12. Záver  

 

K bodu 1 

Otvorenie 
 

Zasadnutie komisie privítaním členov komisie a hostí otvoril predseda Komisie školstva, 

kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja (ďalej len 

„komisia“). Ing. Richard Takáč skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná a bude sa 

riadiť uvedeným programom.  

 

K bodu 2 

Aktuálne informácie Odboru školstva a kultúry TSK 
 

Ing. Daniela Hilčíková - predniesla stručné informácie z Odboru školstva a kultúry:  

- začali sme nový školský rok s počtom organizácií 40 (38 stredných škôl, 1 jazyková 

škola, 1 Krajské centrum voľného času); 

- udiali sa viaceré organizačné zmeny na prelome školských rokov: 

 k 31.08.2019 boli zo siete škôl vyradené SOŠ sklárska Lednické Rovne a SOŠ 

Púchov a z nich vznikla od 01.09.2019 Spojená škola Púchov s organizačnými 

zložkami SOŠ sklárska a SOŠ, 

 k 31.08.2019 bolo vyradené zo siete Gymnázium Ivana Bellu v Handlovej,  

 Spojená škola Nováky bola zrušená k 31.08.2019 a vznikla SOŠ Nováky – na 

Spojenej škole Nováky skončila jej gymnaziálna zložka,  

 zmeny sa udiali aj v sieti zariadení školského stravovania – zrušená školská jedáleň 

ako súčasť SOŠ Prievidza a zriadenie výdajnej školskej jedálne ako súčasti SOŠ 

obchodu a služieb Prievidza, rovnako SOŠ obchodu a služieb Prievidza bude 

zabezpečovať stravovanie Obchodnej akadémie Prievidza formou výdajnej školskej 

jedálne, školská jedáleň na Jánošíkovej 4 v Novom  Meste nad Váhom prešla zo 

správy SOŠ obchodu a služieb Nové Mesto nad Váhom do správy Gymnázia M. R. 

Štefánika Nové Mesto nad Váhom,  

 k 31.08.2019 bolo zrušené Elokované pracovisko v Ilave ako súčasť Obchodnej 

akadémie Považská Bystrica,  

 na základe novely školského zákona sa stredné umelecké školy premenovali od 

01.09.2019 na školy umeleckého priemyslu;  

- aktuálne pracujeme na spracovávaní protokolov o odovzdaní a prevzatí majetku, 

pohľadávok a záväzkov a všetkej spisovej agendy medzi zrušenými a nástupníckymi 

organizáciami;   

- od 01.09.2019 je zriadená nová Stredná zdravotnícka škola v Prievidzi, triedy sú plne 

naplnené (2 triedy so 48 žiakmi);  
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- pripravujeme sa na zber údajov k 15.09., čo je pre nás rozhodujúce z hľadiska 

financovania;   

- stredné školy nemôžu realizovať prestupy medzi jednotlivými strednými školami tak, 

ako boli zvyknuté v minulých rokoch, deje sa tak v súvislosti so zmenou plánovania 

výkonov; tým, že školy majú určené maximálne počty žiakov, ktoré mohli prijať do 

jednotlivých študijných a učebných odborov, nemôžu prekročiť tento maximálny 

počet; pokiaľ riaditeľ školy prijme žiakov nad rámec (ak teda nejde o zákonný dôvod), 

nedostane na týchto žiakov počas celej doby štúdia finančné prostriedky (normatívy) 

z MŠVVaŠ SR; legislatívnymi dôvodmi, ktoré umožňujú realizovať prestup, sú 

závažné zdravotné dôvody alebo závažné rodinné dôvody (zmena bydliska žiaka); 

- komunikujeme s MŠVVaŠ SR o návrhu vyhlášky, ktorou sa stanovujú kritériá na 

určovanie najvyššieho počtu žiakov prvého ročníka, vyhlášku potrebujeme pre rozpis 

počtu žiakov prvých ročníkov pre nasledujúci školský rok, kde máme termín zo 

zákona určiť tieto počty žiakov do 15.11. a zverejniť na webovom sídle do 30.11.; 

- TSK získal oprávnenie pôsobiť ako pracovisko praktického vyučovania v systéme 

duálneho vzdelávania pre odbor obchodná akadémia, na Úrade TSK budú vykonávať 

prax 2 žiaci z Obchodnej akadémie Milana Hodžu v Trenčíne; 

- v oblasti kultúry – aktuálne sa pracuje na prevode vlastníctva Župného domu, kde sídli 

Trenčianske múzeum v Trenčíne, z mesta na TSK. 

 

Ing. Pavol Bagin – nepostrehol som, že by bola legislatívna úprava, podľa ktorej by bol 

zákaz prestupu žiakov medzi jednotlivými školami, nakoľko je to zásah do práva slobodného 

rozhodovania detí a rodičov. Kto využije potom tie finančné prostriedky, na ktoré je zákonný 

nárok žiaka na základe školského zákona?   

Ing. Daniela Hilčíková – rodič pre svoje dieťa môže podať 2 prihlášky na strednú školu 

a potom má slobodnú voľbu, kde svoje dieťa zapíše, nie je obmedzovaný vo svojich právach, 

nedeje sa tu nič nekalé voči rodičom a žiakom.  

Ing. Pavol Bagin – ja sa pýtam na zákonnú úpravu. Školský zákon jednoznačne hovorí 

o právach a povinnostiach a rovnako o kompetenciách štatutára, že má právo prijať do triedy 

maximálne 34 žiakov a potom je tu otázka, čo s tými finančnými prostriedkami, ktoré žiak 

prináša na školu?  

Ing. Daniela Hilčíková – ak má škola voľné miesto, prestup, samozrejme, je možný, pretože 

škola môže prijať do maximálne určeného počtu. Problém majú školy v tom prípade, ak majú 

naplnené všetky odbory a potom už nemôžu prijať žiakov nad tento určený maximálny počet. 

Prestup žiakov sa nezamedzuje absolútne, ale je obmedzený na to, či už je naplnený počet 

žiakov alebo nie a toto priniesla legislatíva, ktorá určuje, že sa školám rozpisuje najvyšší 

počet žiakov pre prvé ročníky. A školský zákon umožňuje prestupy, kde sú definované aj 

dôvody, ktoré som už spomínala. Nejdeme v rozpore s legislatívou.   

Ing. Pavol Bagin – určenie limitov je jedna vec, ale obmedzovanie z hľadiska kompetencií 

štatutárov a ísť do výšky 34 žiakov nie je priamo zakázané. Čo s finančnými prostriedkami, 

ktoré žiak prinesie do školy a ten žiak tam nebude, ako budú tieto finančné prostriedky 

použité? Určite s tým vystúpim na zastupiteľstve, pretože to je vážny problém.  

Ing. Daniela Hilčíková – legislatíva je tak nastavená, že podľa zákona o odbornom 

vzdelávaní samosprávny kraj určuje najvyšší počet žiakov. Tým je povedané, že škola 

nemôže prijať viac. Áno, školský zákon hovorí, že maximálny počet žiakov v triede na 

strednej škole môže byť 34, ale tým, že je tu v jednom zákone toto ustanovenie a zároveň platí 

druhý zákon, že sa určí maximálny počet a tento maximálny počet pre jednotlivé študijné 

a učebné odbory sa určuje preto, aby školy rozpisovali počty žiakov podľa potrieb trhu práce. 

Pokiaľ riaditeľ školy prijme žiaka navyše, žiak ostane na škole, ale škola na neho nedostane 

normatívy a tieto finančné prostriedky zostanú v balíku na MŠVVaŠ SR. 
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RNDr. Viera Beňová – na jednej strane súhlasím s Ing. Hilčíkovou, že rodičia majú niekoľko 

možností, kam umiestniť svoje dieťa. Deviataci sú podľa mňa iná kategória ako osemroční 

gymnazisti. Je pravda, že keď sa dieťa rozhoduje o osemročnom gymnáziu, častokrát je to 

ovplyvnené ambíciami rodičov a potom v kvarte sa to ukáže, že na to nemá a takíto žiaci 

nejdú cez prijímacie konanie, oni sú z tohto procesu akoby vyňatí. Viem, že TSK s týmto asi 

nič nespraví, ale je to viac-menej taký apel na nejakú diskusiu s MŠVVaŠ SR ohľadom 

osemročných gymnázií. Podporím v zastupiteľstve Ing. Bagina.  

Ing. Pavol Bagin – riešenie vidím v tom, aby sa neobmedzovali práva, ktoré nie sú 

obmedzené zákonom o odbornom vzdelávaní, ponechať štatutárom tie kompetencie, ktoré im 

prisudzuje školský zákon, pretože zákon o odbornom vzdelávaní túto kompetenciu štatutárom 

neodobral. Zásadný problém vidím v normatívnom financovaní, ako aj v nedostatočnom 

ohodnotení pedagógov, ktorí časom budú na školách chýbať aj vzhľadom na vysoký 

priemerný vek súčasných pedagógov.  

Ing. Daniela Hilčíková – 65 rokov obmedzujúci vek rieši teraz nový zákon o pedagogických 

zamestnancoch s účinnosťou od 01.09.2019. Je pravdou, že budú chýbať predovšetkým 

učitelia odborných predmetov na stredných odborných školách a majstri, pretože tam sú tak 

náročné kvalifikačné požiadavky, že keď odíde súčasná generácia, tak mladých ľudí 

nezískame a bude potrebné to riešiť. Na MŠVVaŠ SR sa momentálne nastavujú normatívny 

pre financovanie stredných škôl podľa schválených rámcových učebných plánov nárokovo 

voči štátnemu rozpočtu. Bude to nápor na štátny rozpočet, ale vyriešil by sa tým problém 

nedostatočného ohodnotenia pedagógov, pomohlo by to všetkým typom stredných škôl 

v regionálnom školstve.     

        

Ing. Juraj Maláň – ja mám niekoľko otázok:  

1. Hokejová akadémia – otvoril sa nový ročník, aký bol záujem?  

2. Jazyková škola Trenčín – rieši sa dlhšiu dobu už jej financovanie, čo sa udialo a čo sa 

pripravuje?  

3. SPŠ stavebná Emila Belluša Trenčín – z hľadiska technológií tu máme asi 

najmodernejšiu školu v kraji, ale z hľadiska financovania je poddimenzovaná, dlhé 

roky fungovala ako stredná odborná škola, o ktorú nebol až taký záujem, teraz je zo 

školy priemyslovka, záujem je obrovský, bolo by možné do budúceho roka 

prehodnotiť počet žiakov, ktoré môže prijať?  

4. Župný dom – čo sa deje, čo môžeme očakávať?  

 

Ing. Daniela Hilčíková:  

1. Hokejová akadémia – tento rok sa otvoril prípravný ročník, do ktorého sa prijalo 15 

hokejistov, sú to žiaci SŠŠ v Trenčíne, budú trénovať na Zimnom štadióne Pavla 

Demitru v Trenčíne, garanciu športovej prípravy prevzala Dukla Trenčín, škola sa 

kvalitatívne mení, čo sa týka teoretickej prípravy, vynovujú sa priestory na 

Kožušníckej ulici v Trenčíne (na túto budovu bol schválený aj projekt z OP Kvalita 

životného prostredia), športové podmienky sú výborné (športová hala, telocvične, 

bazén), okrem štandardu z hľadiska prípravy športovcov ako sú stravovanie 

a ubytovanie, prijala škola do pracovného pomeru psychológa, fyzioterapeuta.  

2. Jazyková škola Trenčín – stále pretrváva problém aj napriek tomu, že sa zmenilo 

vedenie, riešime opakovanie situáciu – či už realizujeme pracovné rokovania u nás na 

úrade alebo chodíme priamo do jazykovej školy, prijali opatrenia (znížili počet 

zamestnancov), ale nefunguje to, ako by sme si predstavovali. V zriaďovacej listine 

majú podnikateľskú činnosť, vôbec nevyužili prázdniny na nejaké letné jazykové 

kurzy, kurzy pre zamestnávateľov, čiže nevyužívajú podnikateľskú činnosť, je to 

príspevková organizácia, ktorá by mohla využívať aj vlastné zdroje a toto sa nedeje.  
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Uvažujeme aj o možnosti, že by sme zrušili jazykovú školu ako samostatnú 

organizáciu a riešili to ako súčasť gymnázia.          

3. Uvažujeme o vyššom rozpise žiakov pre prijímacie konanie pre túto školu pre 

nasledujúci školský rok.  

 

Mgr. Tomáš Baláž:  

4. V auguste sme obdržali komplexnú právnu analýzu, ktorá svedčí o vlastníctve 

Župného domu a pozemkov, ktoré boli v minulosti zapísané na list vlastníctva mesta 

nezákonným spôsobom, samosprávnemu kraju. Mesto Trenčín sme o tomto 

oboznámili, do 10.09. majú lehotu zaujať stanovisko. Momentálne je to v rovine 

mimosúdnych dohôd. Pokiaľ sa do stanovenej lehoty nedohodneme, do konca 

septembra bude podaná žaloba na súd o určení vlastníckeho práva k Župnému domu.  

 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. – je už určený termín začatia realizácie projektu 

rekonštrukcie Gymnázia v Partizánskom a ako to vyzerá s projektom COVaP SOŠ J. A. Baťu 

v Partizánskom?   

Ing. Daniela Hilčíková – preveríme informácie a dáme vedieť.  

        

K bodu 3 

Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK 

 

a) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena v k. ú. Prievidza v prospech DSI 

DATA, a.s., Nám. A. Bernoláka 377, Námestovo 

 

Mgr. Tomáš Baláž – predniesol návrh na schválenie zriadenia vecného bremena v k. ú. 

Prievidza v prospech DSI DATA, a.s., Nám. A. Bernoláka 377, Námestovo:  

- žiadateľ v rámci Mesta Prievidza vybudoval optickú sieť, ktorá podzemným vedením 

zasiahla aj do pozemkov TSK, ktoré sú v správe Obchodnej akadémie Prievidza; 

- plošný rozsah zaťaženia pozemkov vrátane ochranného pásma podzemnej inžinierskej 

siete je spolu 136 m
2
; 

- na výšku určenia všeobecnej odplaty za zriadenie vecného bremena bol vypracovaný 

znalecký posudok, ktorý ohodnotil odplatu za zriadenie vecného bremena vo výške             

2,33 eur/m
2
, čiže celková jednorazová odplata predstavuje čiastku 315,00 eur; 

- investor na vlastné náklady zabezpečil aj pripojenie budovy obchodnej akadémie na 

telekomunikačnú sieť za účelom využívania služby vysokorýchlostného internetu, 

digitálnej IPTV služby a VOIP telefonovania, k čomu sa zmluvne zaviazal v rámci 

tejto investičnej akcie.   

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

schváliť:  

 

„zriadenie vecného bremena, ktoré spočíva v povinnosti povinného z  vecného bremena - 

Trenčiansky samosprávny kraj so sídlom v Trenčíne, strpieť na  časti pozemkov registra KNC 

nachádzajúcich sa v obci Prievidza, okres Prievidza,  katastrálne územie Prievidza, 

zapísaných na LV č. 5575 ako parc. č. 899/1 o výmere  4006 m
2
, druh pozemku zastavaná 

plocha a nádvorie, parc. č. 902/1 o výmere 
 
6025 m

2
, druh  pozemku ostatná plocha a  parc. č. 

902/2 o výmere 44 m
2
, druh pozemku ostatná plocha, právo na 

 

 zriadenie,  uloženie, prevádzkovanie a užívanie inžinierskej siete – telekomunikačného 

kábla, vybudovanej v rámci stavby „FTTH optická sieť Prievidza, staré sídlisko – Píly“, v 
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rozsahu vyznačenom v  Geometrickom pláne číslo 14/2019 na právo uloženia 

inžinierskych sietí na pozemkoch p.č. 899/1, 902/1, 902/2  zo dňa 11.02.2019, vyhotovený 

vyhotoviteľom Planika, s.r.o., Vysokoškolákov 8556/338, 010 08 Žilina, IČO 44330227, 

úradne overený katastrálnym odborom Okresného úradu Prievidza dňa 05.03.2019 pod č. 

203/2019,   
 

 právo vstupu osôb, prechodu a prejazdu motorovými a nemotorovými dopravnými 

prostriedkami, strojmi a  mechanizmami na zaťažené nehnuteľnosti v nevyhnutnom 

rozsahu za účelom zriadenia, uloženia, prevádzkovania a užívania, vrátane vykonávania 

údržby, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie a  akýchkoľvek iných stavebných 

úprav vrátane odstránenia inžinierskej siete – telekomunikačného kábla, vybudovanej 

v rámci stavby „FTTH optická sieť Prievidza, staré sídlisko – Píly“,  
    

 v prospech oprávneného z vecného bremena DSI DATA, a.s., Nám. A. Bernoláka 377, 

029 01 Námestovo, IČO 36 399 493,  
 

 na dobu neurčitú,  
 

 za jednorazovú odplatu  vo výške 315,00 EUR (slovom: tristopätnásť Eur)“. 

 

b) Návrh na schválenie prevodu prebytočného nehnuteľného majetku nachádzajúceho 

sa v k. ú. Prievidza – budova PPV, súp. č. 150, A. Kmeťa, Prievidza  

 

Mgr. Tomáš Baláž – predniesol návrh na schválenie prevodu prebytočného nehnuteľného 

majetku nachádzajúceho sa v k. ú. Prievidza – budova PPV, súp. č. 150, A. Kmeťa, 

Prievidza:  

- ide o budovu, ktorá bola v minulosti využívaná na praktické vyučovanie; 

- nakoľko sa pre strednú školu stala táto budova prebytočnou, zastupiteľstvo v júli 

minulého roku rozhodlo a schválilo trvalú prebytočnosť, spôsob jej odpredaja formou 

obchodnej verejnej súťaže, ako aj súťažné podmienky; 

- obchodná verejná súťaž tohto majetku bola vyhlásená v termíne od 30.05.2019 do 

01.07.2019; v lehote na predkladanie ponúk bola na úrad doručená jedna obálka 

s ponukou záujemcu – p. Jany Krajčíkovej, ktorá ponúkla sumu 128 001,00 eur, čo je 

o 1,00 eur viac ako bol odhad nehnuteľnosti v zmysle vypracovaného znaleckého 

posudku z marca 2018; 

- nakoľko záujemca splnil všetky požadované podmienky obchodnej verejnej súťaže 

a je aj registrovaný v registri partnerov verejného sektora, navrhuje sa odpredaj tohto 

nehnuteľného majetku danému záujemcovi.   

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

schváliť:  

 

„prevod prebytočného nehnuteľného majetku  

nachádzajúceho sa v okrese Prievidza, v obci Prievidza, v k.ú. Prievidza, zapísaného na LV      

č. 5408  v časti A: majetková podstata:  
 

Stavby:  

- Budova-PPV-kuch.-čaš.Nábr.A.Kmeťa 25, súpisné číslo 150, postavená na pozemku 

parc. č. 1725 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 592 m
2
 s príslušenstvom 

a vnútorným vybavením 
 

Pozemky – parcely registra „C“:         
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- parc. č. 1725 -  zastavaná plocha a nádvorie o výmere 592 m² 

- parc. č. 1724 -  záhrada o výmere 256 m² 

- parc. č. 1726/1 -  záhrada o výmere 211 m² 

na základe vyhodnotenia cenových ponúk v rámci predaja Obchodnou verejnou súťažou                     

č. TSK/004/2018 - „Predaj nehnuteľností – budova PPV, súp. č. 150, A. Kmeťa, 

Prievidza“ uchádzačovi – kupujúcemu: Jana Krajčíková, rod. Piačeková, nar.: 

03.02.1991, rod. č.: 915203/8335, trvale bytom: M. Rázusa, 29/12, 971 01 Prievidza, za 

kúpnu cenu vo výške 128001 eur (slovom: stodvadsaťosemtisícjeden eur) v podiele 1/1- 

ina“. 

 

c) Návrh na schválenie nadobudnutia vlastníckeho práva k nehnuteľnostiam – sklad 

s prísl. pozemkami v k. ú. Trenčín  

 

Mgr. Tomáš Baláž – predniesol návrh na schválenie nadobudnutia vlastníckeho práva 

k nehnuteľnostiam – sklad s prísl. pozemkami v k. ú. Trenčín:  

- ide o pozemky nachádzajúce sa v tesnej blízkosti ihrísk využívaných SOŠ Trenčín 

v rámci vyučovacieho procesu, sú po obvode obrastené topoľmi, ktoré ohrozujú 

bezpečnosť žiakov aj zamestnancov školy a taktiež môžu predstavovať 

nebezpečenstvo poškodenia stavieb v ich blízkosti; 

- vzhľadom na ich umiestnenie bude tieto pozemky možné v budúcnosti využiť pri 

rozširovaní športovísk SOŠ alebo na inú výstavbu za účelom zabezpečenia výchovno-

vzdelávacieho procesu; 

- na určenie hodnoty týchto pozemkov a drobnej stavby na nej sa nachádzajúcej bol 

vypracovaný znalecký posudok, ktorý ich ohodnotil na sumu 66 900,00 eur, čo je aj 

navrhovaná kúpna cena v zmysle predkladaného materiálu.    

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

schváliť:  

 

„nadobudnutie vlastníckeho práva k nehnuteľnostiam vo výlučnom vlastníctve: Jozef 

Michalík, rod.: Michalík, nar.: 16.03.1963, rod. č.: 630316/6045, trvale bytom: 913 32  Dolná 

Súča 240, obch. meno: Jozef Michalík –KERMI, miesto podnikania: 913 32  Dolná Súča 240, 

IČO: 33192227, nachádzajúcim sa v okrese Trenčín, v obci Trenčín, v k.ú. Trenčín, 

zapísaným na LV č. 8785 v časti A: MAJETKOVÁ PODSTATA: 

 

Stavby: 

-SKLAD, súp. č. 2915, postavený na pozemku registra „C“, parc. č. 3719 – zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 334 m
2
 

 

Pozemky registra „C“: 

- parc. č. 3719 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 334 m
2
 

- parc. č. 3725/11 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 588 m
2
 

 

kúpou v podiele 1/1 k celku za celkovú kúpnu cenu 66900 eur (slovom: 

šesťdesiatšesťtisícdeväťsto eur)“. 

 

K bodu 4 

Vyhodnotenie plnenia príjmov a čerpania výdavkov Trenčianskeho samosprávneho kraja za 

I. polrok 2019 
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Ing. Renáta Ozimová – predniesla Vyhodnotenie plnenia príjmov a čerpania výdavkov 

Trenčianskeho samosprávneho kraja za I. polrok 2019:  

- z celkových rozpočtovaných príjmov 194 696 968,00 eur bolo k 30.06.2019 plnenie vo 

výške 81 232 538,06 eur, čo v percentuálnom vyjadrení predstavuje 41,72%;  

- bežné príjmy boli k 30.06.2019 plnené v celkovom objeme 80 236 339,08 eur, čo v 

percentuálnom vyjadrení predstavuje 50,55% z rozpočtovanej sumy;  

- kapitálové príjmy boli k 30.06.2019 plnené vo výške 996 198,98 eur, čo v percentuálnom 

vyjadrení predstavuje 2,77% z rozpočtovanej sumy; pri príjmoch z predaja kapitálových 

aktív bolo plnenie k 30.06.2019 vo výške 641 393,60 eur z rozpočtovanej sumy                               

1 846 150,00 eur, čo v percentuálnom vyjadrení predstavuje 34,74%.; veľmi nízke 

percento plnenia je v rámci kategórie Granty a transfery, ktorá zahŕňa okrem iného aj 

rozpočtovaný objem 34 124 928,00 eur, v ktorom sú zahrnuté všetky plánované 

projektové aktivity TSK a k 30.06.2019 boli plnené len v objeme 354 305,18 eur, čo v 

percentuálnom vyjadrení predstavuje 1,04%; problémom sú neprimerane dlhé lehoty 

administratívnych procesov uzatvárania zmlúv o NFP (kontroly na ÚVO alebo riadiacich 

orgánoch), čo spôsobuje nenapĺňanie príjmovej, a tým aj výdavkovej časti rozpočtu, 

týkajúcej sa implementácie projektov;  

- z celkového rozpočtovaného objemu výdavkov 225 617 126,00 eur bolo k 30.06.2019 

čerpaných 71 125 240,56 eur, čo v percentuálnom vyjadrení predstavuje 31,52%; 

- bežné výdavky boli k 30.06.2019 čerpané vo výške 68 111 501,01 eur, čo v 

percentuálnom vyjadrení predstavuje 47,98% z rozpočtovanej sumy;  

- kapitálové výdavky boli k 30.06.2019 čerpané v objeme 3 013 739,55 eur, čo predstavuje 

3,60% z rozpočtovanej sumy; je tam nízke čerpanie jednak zdrojov TSK, jednak 

projektových, kde sú narozpočtované vysoké objemy; predpokladáme, že čerpanie zo 

zdrojov TSK bude vyššie, pretože veľa prác prebiehalo a bolo ukončených počas letných 

mesiacov, takže aktuálne prichádzajú faktúry, odovzdávajú sa diela alebo sa niektoré iné 

práce teraz začali realizovať a termíny sú tam nastavené tak, že by sme to do konca roka 

mali stihnúť;   

- v rámci úveru máme pre tento rozpočtový rok rozpočtované 4 splátky úveru, 2 splátky už 

išli v súlade s harmonogramom a splátkovým kalendárom.  

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

vziať na vedomie:  

 

„Vyhodnotenie plnenia príjmov a čerpania výdavkov Trenčianskeho samosprávneho kraja                 

za I. polrok 2019“. 

 

K bodu 5 

Návrhy na schválenie dodatkov k zriaďovacím listinám škôl a školských zariadení 

v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK 

 

a) Návrh na schválenie Dodatku č. 6 k Zriaďovacej listine Strednej športovej školy, 

Staničná 6, Trenčín, so sídlom Staničná 6, 911 05 Trenčín  

 

Ing. Daniela Hilčíková – predniesla návrh na schválenie Dodatku č. 6 k Zriaďovacej listine 

Strednej športovej školy, Staničná 6, Trenčín, so sídlom Staničná 6, 911 05 Trenčín:  

- organizácia požiadala TSK o úpravu svojej zriaďovacej listiny v dvoch bodoch:  
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 zmena adresy jej sídla zo sídla Staničná 6, 911 05 Trenčín na sídlo Kožušnícka 2,                

911 05 Trenčín (z dôvodu zmeny vlastníka budovy na Kožušníckej ulici v Trenčíne 

z Mesta Trenčín na TSK, pričom škola doposiaľ mala sídlo v priestoroch školského 

internátu);  

 doplnenie činnosti „preprava športovcov na športovú prípravu, športové podujatia a 

súťaže“ do Článku III. zriaďovacej listiny na základe výsledku kontroly vykonanej 

Útvarom hlavného kontrolóra TSK (ide o činnosti, ktoré reálne škola už zabezpečuje, 

ale nemala to doteraz uvedené vo svojej zriaďovacej listine).   

   

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

schváliť:  

 

„s účinnosťou od 01.10.2019 Dodatok č. 6 k Zriaďovacej listine Strednej športovej školy, 

Staničná 6, Trenčín, so sídlom Staničná 6, 911 05 Trenčín, číslo: T/2010/04591-12 zo dňa 

01.07.2010, IČO: 00515159“. 

  

b) Návrh na schválenie Dodatku č. 3 k Zriaďovacej listine Obchodnej akadémie, F. 

Madvu 2, Prievidza, so sídlom F. Madvu 2, 971 29 Prievidza  

 

Ing. Daniela Hilčíková – predniesla návrh na schválenie Dodatku č. 3 k Zriaďovacej listine 

Obchodnej akadémie, F. Madvu 2, Prievidza, so sídlom F. Madvu 2, 971 29 Prievidza:  

- organizácia požiadala TSK o úpravu svojej zriaďovacej listiny, a to doplnením 

zriaďovacej listiny o podnikateľskú činnosť, ako sú ubytovacie služby, rôzne druhy 

prenájmov a organizovanie školení a kurzov;  

- svoju žiadosť odôvodnila organizácia tým, že o požadované služby  je v danom regióne 

záujem a takisto má potrebné priestorové, personálne aj materiálne kapacity na výkon 

týchto činností. 

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

schváliť:  

 

„s účinnosťou od 01.10.2019 Dodatok č. 3 k Zriaďovacej listine Obchodnej akadémie,                 

F. Madvu 2, Prievidza, so sídlom F. Madvu 2, 971 29 Prievidza, číslo: T/2007/03886-16                  

zo dňa 22.08.2007, IČO: 00162094“. 

 

K bodu 6 

Návrhy na delegovanie zástupcov Trenčianskeho samosprávneho kraja do rád škôl 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja  

 

a) Návrh na delegovanie zástupcov Trenčianskeho samosprávneho kraja do Rady školy 

pri Spojenej škole, I. Krasku 491, Púchov s organizačnými zložkami Stredná odborná 

škola sklárska, I. Krasku 491, Púchov a Stredná odborná škola, I. Krasku 491, 

Púchov, so sídlom I. Krasku 491, 020 32 Púchov  

 

Ing. Daniela Hilčíková – predniesla návrh na delegovanie zástupcov Trenčianskeho 

samosprávneho kraja do Rady školy pri Spojenej škole, I. Krasku 491, Púchov 
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s organizačnými zložkami Stredná odborná škola sklárska, I. Krasku 491, Púchov a Stredná 

odborná škola,                    I. Krasku 491, Púchov, so sídlom I. Krasku 491, 020 32 Púchov:  

 

 

- vzhľadom na vznik Spojenej školy, I. Krasku 491, Púchov od 01.09.2019 je potrebné 

konštituovať novú radu školy, a preto navrhujeme delegovať štyroch zástupcov 

zriaďovateľa do Rady školy pri Spojenej škole, I. Krasku 491, Púchov, z ktorých jeden je 

zástupca inštitúcie podieľajúcej sa na koordinácii odborného vzdelávania a prípravy, 

ktorá ho nominovala:  

 

Mgr. Rastislava Heneka, poslanca Zastupiteľstva TSK 

Ing. Milana Panáčka, poslanca Zastupiteľstva TSK  

Romana Hvizdáka, poslanca Zastupiteľstva TSK 

Mgr. Jozefa Ševčíka, nominanta AZZZ SR. 

  

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

delegovať:  

 

„dňom 24.09.2019 Mgr. Rastislava Heneka, Ing. Milana Panáčka, Romana Hvizdáka, 

Mgr. Jozefa Ševčíka do Rady školy pri Spojenej škole, I. Krasku 491, Púchov 

s organizačnými zložkami Stredná odborná škola sklárska, I. Krasku 491, Púchov a Stredná 

odborná škola,                    I. Krasku 491, Púchov, so sídlom I. Krasku 491, 020 32 Púchov“. 

 

b) Návrh na delegovanie zástupcov Trenčianskeho samosprávneho kraja do Rady školy 

pri Strednej odbornej škole, Rastislavova 332, Nováky, so sídlom Rastislavova 332, 

972 71 Nováky  

 

Ing. Daniela Hilčíková – predniesla návrh na delegovanie zástupcov Trenčianskeho 

samosprávneho kraja do Rady školy pri Strednej odbornej škole, Rastislavova 332, Nováky, 

so sídlom Rastislavova 332, 972 71 Nováky:  

- vzhľadom na vznik novej strednej školy od 01.09.2019 je potrebné konštituovať novú 

radu školy, a preto navrhujeme delegovať štyroch zástupcov zriaďovateľa do Rady školy 

pri Strednej odbornej škole, Rastislavova 332, Nováky, z ktorých jeden je zástupca 

inštitúcie podieľajúcej sa na koordinácii odborného vzdelávania a prípravy, ktorá ho 

nominovala:     

 

PaedDr. Eleonóru Porubcovú, poslankyňu Zastupiteľstva TSK 

PhDr. Františka Táma, poslanca Zastupiteľstva TSK  

Ing. Miroslava Žiaka, poslanca Zastupiteľstva TSK 

Ing. Zuzana Dolníkovú, nominantku SOPK. 

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

delegovať:  

 

„dňom 24.09.2019 PaedDr. Eleonóru Porubcovú, PhDr. Františka Táma, Ing. Miroslava 

Žiaka, Ing. Zuzanu Dolníkovú do Rady školy pri Strednej odbornej škole, Rastislavova 332, 

Nováky, so sídlom Rastislavova 332, 972 71 Nováky“.  
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c) Návrh na delegovanie zástupcov Trenčianskeho samosprávneho kraja do Rady školy 

pri Strednej zdravotníckej škole, Vinohradnícka 8, Prievidza, so sídlom 

Vinohradnícka 8, 971 01 Prievidza  

 

Ing. Daniela Hilčíková – predniesla návrh na delegovanie zástupcov Trenčianskeho 

samosprávneho kraja do Rady školy pri Strednej zdravotníckej škole, Vinohradnícka 8, 

Prievidza, so sídlom Vinohradnícka 8, 971 01 Prievidza:  

- od 01.09.2019 vznikla nová Stredná zdravotnícka škola v Prievidzi, pre ktorú 

potrebujeme rovnako konštituovať radu školy, a preto navrhujeme delegovať štyroch 

zástupcov zriaďovateľa:  

 

Ing. Richarda Takáča, poslanca Zastupiteľstva TSK 

PhDr. Františka Táma, poslanca Zastupiteľstva TSK  

MUDr. Máriu Šramkovú, PhD., poslankyňu Zastupiteľstva TSK 

MUDr. Petra Oulehleho, poslanca Zastupiteľstva TSK. 

  

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

delegovať:  

 

„dňom 24.09.2019 Ing. Richarda Takáča, PhDr. Františka Táma, MUDr. Máriu 

Šramkovú, PhD., MUDr. Petra Oulehleho do Rady školy pri Strednej zdravotníckej škole, 

Vinohradnícka 8, Prievidza, so sídlom Vinohradnícka 8, 971 01 Prievidza“. 

 

K bodu 7 

Zmena Uznesenia číslo 294/2019 zo zasadnutia Zastupiteľstva TSK zo dňa 6. mája 2019 – 

Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci IROP 

2014-2020 s názvom „Modernizácia odborného vzdelávania v SOŠ Považská Bystrica“ 

 

Ing. Peter Biel – predniesol zmenu uznesenia číslo 294/2019 zo zasadnutia Zastupiteľstva 

TSK zo dňa 6. mája 2019 – Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný 

finančný príspevok v rámci IROP 2014-2020 s názvom „Modernizácia odborného 

vzdelávania v SOŠ Považská Bystrica“: 

- projekt bude realizovaný na SOŠ strojníckej v Považskej Bystrici a bude pozostávať zo 

stavebných úprav na dielni praktického vyučovania so zázemím a modernizácie 

materiálno-technického vybavenia dielní;  

- v rámci predkladanej zmeny sa jedná o zmenu výšky celkových nákladov projektu, a tým 

aj zmenu výšky spolufinancovania (celkové náklady projektu predstavujú 1 421 600,11 

eur a spolufinancovanie vo výške 5% predstavuje čiastku 71 080,00 eur).  
 

Ing. Daniela Hilčíková – odporúčam upresniť v celom materiáli názov strednej školy, 

nakoľko sa jedná o SOŠ strojnícku v Považskej Bystrici.  
 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

schváliť:  
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„a)  predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu „Modernizácia odborného vzdelávania 

v SOŠ Považská Bystrica“ realizovaného v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o nenávratný 

finančný príspevok na zvýšenie počtu žiakov stredných odborných škôl na praktickom vyučovaní 

– Kód výzvy: IROP-PO2-SC223-2019-47, ktorého ciele sú v súlade s platným Územným plánom 

Veľkého územného celku Trenčianskeho kraja a platným Programom hospodárskeho a sociálneho 

rozvoja Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 2013 – 2023; 

b)   zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu  

vo výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade 

s podmienkami poskytnutia pomoci, t. j. maximálne do výšky 71 080,00 EUR; 

d)   zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu TSK; 

 

s pozmeňujúcim návrhom:  

 opraviť v celom materiáli názov strednej školy – SOŠ strojnícka Považská Bystrica“. 

 

K bodu 8 

Správa o kontrole vybavovania sťažností a petícií na Úrade Trenčianskeho samosprávneho 

kraja za I. polrok 2019 

 

Ing. Richard Horváth – predniesol Správu o kontrole vybavovania sťažností a petícií na 

Úrade Trenčianskeho samosprávneho kraja za I. polrok 2019:  

- jednou z hlavných povinností hlavného kontrolóra samosprávneho kraja voči 

zastupiteľstvu je predložiť polročnú správu o kontrole vybavovania sťažností a petícií, 

ktoré boli prijaté na úrad samosprávneho kraja; 

- pred spracovaním tejto správy bola na Úrade TSK realizovaná kontrola, ktorej bola 

predložená kompletná evidencia všetkých sťažností a petícií, v rámci tejto kontroly bola 

vykonaná aj kontrola na podateľni, kde sme skontrolovali súlad jednotlivých sťažností a 

petícií v rámci evidencie na podateľni, resp. či sa nenachádza aj nejaká iná, ktorá nebola 

na podateľni zaevidovaná - toto sa nestalo, takže kontrola skončila s tým, že nebolo 

žiadne zistenie a nebolo potrebné prijať žiadne opatrenie;  

- v kontrolovanom období od 01.01.2019 do 30.06.2019 bolo na Úrade TSK 

zaevidovaných 16 sťažností, do kontrolovaného obdobia prešli aj 3 sťažnosti z roku 2018; 

- sťažnosti boli riešené nasledovne:  

 9 bolo postúpených príslušným orgánom na vybavenie,  

 6 sťažností bolo odložených v zmysle platnej legislatívy a boli posunuté jednotlivým 

odborom Úradu TSK, ktoré ich v rámci svojich časových možností riešili a podali 

odpoveď príslušnému sťažovateľovi,  

 4 sťažnosti boli riešené na Úrade TSK oddelením vnútornej kontroly, z ktorých 2 boli 

vyhlásené ako neopodstatnené (jedna neopodstatnená sťažnosť sa týkala SZŠ                           

C. Šimurkovej v Trenčíne, ktorú skúmal aj Inšpektorát práce ako kompetentný orgán v 

oblasti pracovnoprávnych vzťahov na základe predložených dokladov zo školy, 

nezistil žiadne pochybenia a druhá neopodstatnená sťažnosť bola na Gymnáziu V. B. 

Nedožerského v Prievidzi, kde bola sťažnosť na šikovanie zo strany učiteľa na 

niektorého žiaka, po vyhodnotení situácie prostredníctvom predloženia dokladov alebo 

realizáciou osobných pohovorov bola sťažnosť vyhodnotená ako neopodstatnená) a                

2 sťažnosti boli vyhlásené ako opodstatnené (jedna sťažnosť na SZŠ C. Šimurkovej v 
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Trenčíne, kde pani riaditeľka odobrala osobné ohodnotenie svojej zamestnankyni, 

nedodržala pri tom platnú legislatívu, boli prijaté nápravné opatrenia v podobe 

poskytnutia vratky týchto finančných prostriedkov danej zamestnankyni a druhá 

sťažnosť na Správu ciest TSK, zameraná na nekonanie vedenia Správy ciest TSK, na 

základe toho boli uskutočnené viaceré stretnutia, zamestnancom bola vysvetlená 

problematika špecifikovaná v sťažnosti, vedenie Správy ciest TSK prijalo v danej 

situácii opatrenia a zaslalo plnenie týchto opatrení);   

- z hľadiska štatistiky v rámci sťažností bol síce nárast v ich počte oproti 

predchádzajúcemu sledovanému obdobiu, ale vzhľadom na počet postúpených sťažností 

iným kompetentným orgánom na vybavenie (nepatrili do kompetencie TSK), tak tam v 

podstate navýšenie ani nebolo; 

- v kontrolovanom období boli prijaté 3 petície a jedna petícia prešla z roku 2018: 

 1 petícia bola odložená, nakoľko bola daná len na vedomie TSK (jednalo sa o NsP 

Prievidza so sídlom v Bojniciach, kde primári mali isté výhrady voči IT technike, 

ktorá tam je zavádzaná), 

 1 petícia bola postúpená na Ministerstvo dopravy SR, pretože jej riešenie nepatrilo do 

kompetencie TSK,  

 2 petície boli vyhodnotené ako opodstatnené (obe sa týkali ciest, Správa ciest TSK 

urobila opatrenia - opravu dotknutých ciest zaradila do rozpočtu na rok 2020).      

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

vziať na vedomie:  

 

„Správu o kontrole vybavovania sťažností a petícií na Úrade Trenčianskeho samosprávneho 

kraja za I. polrok 2019“. 

 

K bodu 9 

Rôzne 

 

Tento bod programu otvoril Ing. Richard Takáč. V rámci tohto bodu nemal nikto 

z prítomných dotazy a prešlo sa plynule do bodu Diskusia.  

 

K bodu 10  

Diskusia  

 

Tento bod programu otvoril Ing. Richard Takáč. Prihlásil sa:  

 

RNDr. Viera Beňová – chcem sa spýtať, či máme nejaké nové informácie ohľadom situácie s 

kotolňou na Gymnáziu V. B. Nedožerského v Prievidzi?  

Ing. Marek Briestenský – čakali sme na znalecký posudok, uskutočníme stretnutie, pošleme 

Vám pozvánku na zasadnutie komisie, aby ste mali informácie priamo z komisie.  

 

Ing. Pavol Bagin – podnikateľské subjekty nachádzajúce sa za uzatvoreným kanálovým 

mostom v Ilave (Ilavský most) sa pýtajú, kedy sa začne s jeho opravou?  

Ing. Marek Briestenský – je vypracovaná projektová dokumentácia, preveríme informácie u 

Správy ciest TSK.  

 

K bodu 11 

Návrh na uznesenie  
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Členovia komisie prijali k predloženým materiálom uznesenie, ktoré tvorí prílohu tejto 

zápisnice.  

 

 

 

 

K bodu 12 

Záver  

 

Ing. Richard Takáč ukončil program XII. zasadnutia komisie poďakovaním prítomným za 

účasť.  

 

 

V Trenčíne, 04.09.2019 

Zapísal: Ing. Tomáš Tadlánek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                 Ing. Richard Takáč  

        predseda  

                  Komisie školstva, kultúry, mládeže a športu pri Z TSK 

 

 

 

 

Príloha: Uznesenie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


